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PROTOKÓŁ NR X/10/2024 

 

sesji Rady Miejskiej Mikołowa, która odbyła się w dniu 14 stycznia 2025 roku, 

w sali sesyjnej budynku Urzędu Miasta przy ul. K. Miarki 15 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1600. 

Obecnych 20 radnych (na 21 ogółem).  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu sesji nr IX/9/2024. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie na 2025 rok, 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Mikołowa na lata 2025-2046, 

c) udzielenia pomocy finansowej powiatowi mikołowskiemu na dofinansowanie organizacji 

izby wytrzeźwień, 

d) udzielenia pomocy finansowej powiatowi mikołowskiemu, 

e) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się̨ 

na terenie Gminy Mikołów (bazylika św. Wojciecha), 

f) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się̨ 

na terenie Gminy Mikołów (kościół Matki Boskiej Śnieżnej), 

g) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w gminie Mikołów na lata 2025-

2030, 

h) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – 

dziennym domu pomocy. 

5. Plany pracy na 2025 rok przedłożone przez komisje Rady Miejskiej Mikołowa.  

6. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej Mikołowa. 

7. Informacje Burmistrza Mikołowa, w tym sprawozdanie z realizacji uchwał. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania, wnioski. 

10. Wolne głosy.  

 

Do pkt 1  
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska otworzyła sesję, przywitała: obecnych 

radnych, burmistrza Stanisława Piechulę, zastępczynię burmistrza Anetę Esnekier, zastępcę 

burmistrza Mateusza Handla, przedstawicieli jednostek organizacyjnych i pomocniczych oraz 

mieszkańców Mikołowa. 

 

Do pkt 2 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska odczytała proponowany porządek obrad. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono uwag ani zmian.  

 

Porządek obrad został przyjęty przez aklamację.  

 

Do pkt 3 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła protokół sesji nr IX/9/2024 

z dnia 17 grudnia 2024 roku. Poinformowała, że do protokołu nie wniesiono żadnych uwag ani zmian 

– wobec czego protokół został przyjęty.    



2 

Do pkt 4 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska przedstawiła projekty uchwał w sprawie:   

 

a) zmian w budżecie na 2025 rok 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4, przeciw 0, wstrzymało 

się 1. 

 

Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula zwrócił się z prośbą o wniesienie autopoprawki – 

wymianę załącznika nr 3 pn. Zadania inwestycyjne miasta Mikołowa i zaktualizowanie załącznika 

do projektu uchwały.  

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag.  

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały wraz z autopoprawką.   

 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  

Uchwała nr X/105/2025 została podjęta większością głosów. 

 

b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta Mikołowa na lata 2025-2046 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 4, przeciw 0, wstrzymało 

się 1.  

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.    

 

Za przyjęciem głosowało 16 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4.  

Uchwała nr X/106/2025 została podjęta większością głosów. 

 

c) udzielenia pomocy finansowej powiatowi mikołowskiemu na dofinansowanie organizacji 

izby wytrzeźwień 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymało się 0, 

- nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska z powodu zaistniałych problemów 

technicznych (nie było możliwości ustalić wyniku głosowania) zarządziła reasumpcję głosowania 

w sprawie podjęcia uchwały dotyczącej udzielenia pomocy finansowej powiatowi mikołowskiemu 

na dofinansowanie organizacji izby wytrzeźwień. 

 

Nastąpiła reasumpcja głosowania.  

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Uchwała nr X/107/2025 została podjęta jednogłośnie. 
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d) udzielenia pomocy finansowej powiatowi mikołowskiemu, 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymało 

się 0.  

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały.    

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Uchwała nr X/108/2025 została podjęta jednogłośnie. 

 

e) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się̨ 

na terenie Gminy Mikołów (bazylika św. Wojciecha), 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 

- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymało się 0, 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymało się 0, 

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Uchwała nr X/109/2025 została podjęta jednogłośnie. 

 

f) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków, znajdującym się̨ 

na terenie Gminy Mikołów (kościół Matki Boskiej Śnieżnej), 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez komisje: 

- nr 7 ds. Kultury, Sportu, Informacji i Promocji w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymało się 0, 

- nr 2 ds. Budżetu w głosowaniu: za 5, przeciw 0, wstrzymało się 0, 

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Uchwała nr X/110/2025 została podjęta jednogłośnie. 

 

g) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w gminie Mikołów na lata 2025-

2030, 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 8, przeciw 0, 

wstrzymało się 0. 

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały. 
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Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Uchwała nr X/111/2025 została podjęta jednogłośnie. 

 

h) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia – 

dziennym domu pomocy. 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisję nr 6 ds. Społecznych w głosowaniu: za 8, przeciw 0, 

wstrzymało się 0.  

 

Radna Stanisława Hajduk-Bies zwróciła się z prośbą, aby na przyszłość uzasadnienie uchwały było 

solidniejsze, ponieważ w jej opinii podanie podstawy prawnej nie jest wystarczające. Uważa, że 

w treści uzasadnienia powinien znaleźć się punkt odniesienia czy wartość odpłatności za pobyt 

wzrosła, czy zmalała i dlaczego.  

 

Zastępczyni burmistrza Aneta Esnekier podziękowała radnej za uwagę. Dodała, że zgodnie 

z obietnicą złożoną na posiedzeniu Komisji nr 6 ds. Społecznych uzasadnienia uchwał będą jeszcze 

bardziej dokładne.  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska zapytała, czy w tytule uchwały określenie 

ośrodek wsparcia – Dzienny Dom Pomocy nie powinno zostać napisane od dużych liter jako nazwa 

własna?  

 

Zastępczyni burmistrza Aneta Esnekier uważa, że rzeczywiście powinno to zostać napisane 

od dużych liter, w związku z tym zwróciła się do radnych z prośbą o wprowadzenie autopoprawki 

i przegłosowanie projektu uchwały ze zmianą. 

 

Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem ww. uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Za przyjęciem głosowało 20 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.  

Uchwała nr X/112/2025 została podjęta jednogłośnie. 

 

Do pkt 5 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że plany pracy komisji na 

2025 rok zostały przedłożone, a radni mogli się z nimi zapoznać. Zapytała, czy do przedstawionych 

planów są jakieś uwagi?  

 

Nie wniesiono zapytań ani uwag. 

 

Przedłożone plany pracy komisji Rady Miejskiej Mikołowa na 2025 rok zostały przyjęte przez 

aklamację.  

 

Do pkt 6 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do Rady Miejskiej 

Mikołowa wpłynęły:  

- zawiadomienie Wojewody Śląskiego z dnia 17 grudnia 2024 r. o wszczęciu postępowania 

nadzorczego w sprawie uchwały Rady Miejskiej Mikołowa nr VIII/88/2024 z dnia 19 listopada 

2024 r. w sprawie zmiany uchwały nr II/21/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 

2018 r., w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i  odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwalniania od tych opłat, a także trybu ich pobierania, 
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- rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Śląskiego z dnia 20 grudnia 2024 r. w sprawie uchwały Rady 

Miejskiej Mikołowa nr VIII/88/2024 z dnia 19 listopada 2024 r. w sprawie zmiany uchwały 

nr II/21/2018 Rady Miejskiej Mikołowa z dnia 27 listopada 2018 r., w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z  wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania od tych opłat, a także trybu ich 

pobierania, 

- informacja przewodniczącego Klubu Radnych Obywatelski Komitet Samorządowy – Łączy Nas 

Mikołów z dnia 16 grudnia 2024 r. o zmianie składu osobowego – do klubu dołączyła radna Anna 

Rocznik, 

- pismo Przewodniczącego Rady Miasta Mysłowice z dnia 8 stycznia 2025 r. przekazujące uchwałę 

nr XI/217/24 Rady Miasta Mysłowice z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie poparcia apelu Rady 

Miasta Rybnika w sprawie planów przedwczesnego zamknięcia Elektrowni Rybnik, 
 

Do pkt 7 
 

Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula poinformował, że:  

- sprawozdanie z realizacji uchwał przedłożył i znajduje się w materiałach, 

- wszystkie szczegółowe informacje odnośnie okresu międzysesyjnego zostały zawarte 

w comiesięcznym informatorze, który został przesłany do wiadomości. 
 

Do pkt 8 
 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym do Biura Rady Miejskiej nie wpłynęły żadne interpelacje ani zapytania radnych.  
 

Radna Stanisława Hajduk-Bies wystąpiła z interpelacją w sprawie licznych przypadków wycinki 

drzew w Mikołowie.  
 

Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula stwierdził, że odpowiedzi na zapytania radnej już nieraz 

były bardzo szczegółowo przedstawiane. Poinformował, że drzewa nigdy nie są wycinane z błahego 

powodu, a z wynikającego zagrożenia dla otoczenia. Dodał, że wszystkie drzewa, które są wycinane 

posiadają bardzo dokładną dokumentację fotograficzną i dendrologiczną, a w momencie, gdy komuś 

stanie się krzywda nikt nie będzie zwracał uwagi na walory przyrodnicze czy jakiekolwiek inne, lecz 

na zdrowie i bezpieczeństwo mieszkańców. Zasugerował, aby przed składaniem interpelacji 

skorzystać z dostępności i wiedzy pracowników Urzędu Miasta. Zapewnił, że szczegółowa 

odpowiedź na interpelację zostanie przedstawiona na piśmie.  
 

Radna Stanisława Hajduk-Bies uważa, że komentarz w tej sprawie jest niestosowny, 

a doszukiwanie się drugiego dna w treści interpelacji uważa za nadużycie. Wyjaśniła, że jej prawem 

i narzędziem działania jest możliwość składania interpelacji w imieniu mieszkańców i jej zdaniem 

lepiej dla mieszkańców będzie, jeśli znajdą odpowiedź na Biuletynie Informacji Publicznej, niż jakby 

we własnym zakresie mieli ubiegać o odpowiedzi na pytania.  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska zamknęła dalszą dyskusję z uwagi na to, 

że odpowiedź na interpelację zostanie udzielona na piśmie.  

 

Burmistrz Mikołowa Stanisław Piechula zwrócił się do radnej Stanisławy Hajduk-Bies 

stwierdzając, że jej interpelacja nie jest zapytaniem, a zwykłym sugerowaniem niedobrej wycinki 

drzew w mieście. Dodał, że każdy kto przeczyta treść interpelacji wysunie właśnie takie wnioski.  

 

Radna Aneta Stelmach wystąpiła z interpelacją w sprawie informacji na temat zagospodarowania 

działki nr 1734/21 przy ul. Bluszcza 32 w Mikołowie.  

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel poinformował, że szczegółowa odpowiedź na interpelację 

pojawi się na piśmie. Wyjaśnił jednak, że teren ten został warunkowo przejęty od Skarbu Państwa, 
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co oznacza, że nie może zostać skomercjalizowany tylko musi zostać spożytkowany na cele, które 

zostały wskazane do ministerstwa. Dodał, że teren w zamyśle przeznaczony jest na miejsce integracji 

senioralno-młodzieżowej i że być może na dniach zostanie ogłoszony przetarg na wykonanie jego 

projektu, a następnie w 2026 roku inwestycja zostanie wykonana.  

 

Do pkt 9 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska poinformowała, że do Rady Miejskiej 

Mikołowa wpłynęły: 

- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 19 grudnia 2024 r. na interpelację radnej Anety 

Stelmach w sprawie informacji na temat remontu fragmentu ulicy Wrzosowej w Mikołowie, 

- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 27 grudnia 2024 r. na interpelację radnej Anny 

Rocznik w sprawie oświetlenia i nawierzchni ścieżki w rejonie ulicy Musioła,  

- odpowiedź burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 31 grudnia 2024 r. na interpelację radnej Doroty 

Pytel w sprawie awarii kanalizacji na ul. Czereśniowej,  

- informacja burmistrza Stanisława Piechuli z dnia 3 stycznia 2025 r. w sprawie zapytania radnej 

Stanisławy Hajduk-Bies dotyczącego przedstawienia planu przebiegu przebudowy drogi powiatowej 

na ul. Żwirki i Wigury w Mikołowie, 

- odpowiedź Burmistrza Mikołowa Stanisława Piechuli z dnia 8 stycznia 2025 r. w sprawie 

zezwolenia na usunięcie drzew przy ul. Katowickiej. 

 

Do pkt 10 

 

Radna Agnieszka Byrtek-Zdebel w imieniu mieszkańców złożyła wniosek z prośbą o naprawę 

fragmentu drogi przy ul. Młyńskiej. Dodała, że do wniosku dołączona jest mapa z zaznaczonym 

fragmentem w formie załącznika.  

 

Radna Stanisława Hajduk-Bies ze względu na nieuzyskanie odpowiedzi na swoje pytanie 

dotyczące wymiany przez firmę F.P.U.H „MYCIOK” Rafał Grot pieca grzewczego, ponownie 

zwróciła się z prośbą o udzielenie odpowiedzi, czy w firmie została przeprowadzona planowana 

kontrola oraz czy w firmie zostały wymienione piece? 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel poinformował, że nie zna dokładnego stanu sytuacji na ten 

moment, dlatego jak tylko uzyska informacje na ten temat – odezwie się do radnej.  

 

Radna Anna Chrapek-Budacz w imieniu mieszkańców os. A. Mickiewicza zwróciła się do 

Burmistrza Mikołowa z prośbą o przesunięcie śmietnika o około 1 metr w stronę ogrodzenia przy 

torach. Poinformowała, że otwierające się drzwi śmietnika stwarzają zagrożenie w ruchu 

samochodowym i pieszym. 

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel odpowiedział, że taka możliwość oczywiście zostanie 

sprawdzona. Stwierdził jednak, że mieszkańcy powinni mieć świadomość, że po oddaniu inwestycji 

nie każda niedogodność jest taką prostą sprawą do załatwienia, ponieważ wszystko było robione pod 

konkretny projekt. Poprosił o racjonalne podejście do niektórych tematów, bo to co ma zostać 

zmienione musi być w ogóle możliwe do wykonania.  

 

Radny Krzysztof Jakubiec poruszył temat nieprzyjemnych sytuacji, które mają miejsce w autobusie 

linii 529. Poinformował, że Rada Dzielnicy Kamionka otrzymała skargi na kierowcę, który strofuje 

i wyprasza z autobusu pasażerów, w tym dzieci i młodzież wracające ze szkoły do domu. Zwrócił się 

do Burmistrza Mikołowa z prośbą o interwencję w sprawie. Następnie ponownie poruszył temat, 

z którym zwracał się już wcześniej zarówno on, jak i radna Barbara Wilkoszyńska, dotyczący 

wydłużenia trasy autobusu linii 529 do Placu Synagogi w Mikołowie.  

 

Zastępca burmistrza Mateusz Handel zwrócił się z prośbą o określenie godzin bądź konkretnego 

kursu w celu zweryfikowania kierowcy, ponieważ sprawa ta musi zostać zgłoszona do Zarządu 
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Transportu Metropolitalnego, gdyż takie sytuacje nie powinny mieć miejsca. W odniesieniu do 

drugiej sprawy poinformował, że już od połowy stycznia autobus linii 529 wydłuża kurs z centrum 

przesiadkowego do Placu Synagogi.  

 

Radny Stanisław Gryzło w duchu świąteczno-noworocznym pochwalił działania mikołowskich 

seniorów, którzy w terminie od listopada do stycznia aż 5 razy występowali w TVP Katowice 

w programie pt. „A kto nam zabroni!”. Dodał, że zwycięstwo w programie wiąże się z tym, 

że zwycięzcy za jakiś czas w programie występują jako jury i rozstrzygają kolejne pojedynki. Uważa, 

że jest to bardzo fajna inicjatywa oraz że takie działania należy popierać.  

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska dodała, że Mikołów ma bardzo aktywnych 

seniorów i wyraziła nadzieję na dalsze tak aktywne działanie z ich strony oraz promowanie miasta.  

 

Radny Łukasz Ryguła zwrócił się do Burmistrza Mikołowa z prośbą o przegląd i odpowiednie 

zabezpieczenie zjeżdżalni w Parku Duże Plany, w szczególności poręczy, które służą do wspinania 

się w lato, a teraz mogą stwarzać niebezpieczeństwo. Oraz w nawiązaniu do interpelacji radnej 

Stanisławy Hajduk-Bies w sprawie wycinki drzew w Mikołowie, zwrócił się z prośbą do Burmistrza 

Mikołowa o poszerzenie tematu o informację na temat ilości nowych nasadzeń w Mikołowie. 

 

Przewodnicząca RM Katarzyna Syryjczyk-Słomska w imieniu mieszkańców zwróciła się do 

Burmistrza Mikołowa z prośbą o rozeznanie możliwości postawienia przez Zarząd Transportu 

Metropolitalnego na terenie centrum przesiadkowego biletomatu, w którym będzie możliwość 

zakupienia biletów okresowych, a nie tylko jednorazowych. 

 

Następnie z uwagi na brak dalszych zgłoszeń i wyczerpanie porządku obrad przewodnicząca RM 

Katarzyna Syryjczyk-Słomska podziękowała za udział w obradach i zamknęła sesję Rady Miejskiej 

Mikołowa.  

 

Obrady zakończono o godz. 1637. 

 

Informacja: 

 

Zgodnie z § 33 ust. 2 Statutu Miasta Mikołowa do protokołów z sesji Rady Miejskiej Mikołowa 

dołącza się nagranie z przebiegu obrad. Nagranie znajduje się również na stronie internetowej  

– link: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm 

 

 

 

Protokołowały:  

 Przewodnicząca 

Paulina Bugdol Rady Miejskiej Mikołowa 

 

Katarzyna Pustułka Katarzyna Syryjczyk-Słomska 

 

https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/141/rada-miejska-mikolowa.htm

